
             

             

   Zpráva Hlavního Trenéra ČSJ     

RD-A             
 Ondřej Teplý  - Plní předložený plán, absolvuje tréninkové bloky se svojí tréninkovou 

skupinou ve Valencii, fyzická příprava probíhá dle plánu, připravuje se na regatu na Mallorce. 

Viktor Teplý  -  Plní předložený plán, Trénuje se svojí tréninkovou skupinou na Mallorce, fyzická 

příprava na vysoké úrovni, také směřuje přípravu na regatu na Mallorce. Karel Lavický - Plní 

předložený tréninkový plán a trénuje ve skupině v Cádizu. Také Karel směřuje přípravu na 

Mallorcu.            

Veronika Kozelská přerušila svojí Olympijskou Přípravu - z osobních důvodů, je těhotná a přeji Jí 

pevné zdraví, hodně štěstí a věřím, že se vrátí brzy do přípravy na Tokyo 2020.   

RD-B            
 Štěpán Novotný - Plní předložený plán, trénuje ve skupině jachtařů na Gran Canarias, 

fyzická příprava na dobré úrovni, připravuje se zde na regatu na Mallorce.   

 Jakub Halouzka - Připravuje se na sezonu dle plánu v ČR a odjíždí začátkem března na 

Mallorcu. Zde bude absolvovat dva tréninkové bloky. Fyzická příprava je na výborné parametry.

             

  Všichni členové RD - A a RD - B jsou dle hodnocení  Tomáše Klímy (šéf fyzické 

přípravy) na velmi dobré fyzické úrovni.        

             

SPS              
  Skupina Optimistů pod vedením Tondy Mrzílka absolvovala tréninkový camp v 

Španělském Torrevieja. Osm našich jachtařských nadějí odjezdilo 9 kvalitních dní na moři. 

Výborná  akce, která je bezva startem sezony a  ukončená závěrečnou regatou. Poděkování všem, 

kteří se zúčastnili.           

              

SCM 29''            

 Skupina 5 posádek si již vyzvedla přidělené lodě a tento týden již vyráží na tradiční první 

jarní tréninkový camp pod vedením Davida Křížka do Chorvatského Zadaru. Lodě zde zůstanou 

připravené na pokračování ve formě druhého tréninkového campu. Do druhého campu se připojí i 

další posádky29''.           

             

SCM Laser            

 Skupina Laser SCM absolvovala zimní soustředění v Krkonoších. Chata u ''U Pekařů'' je již 

tradiční zimní klasika této skupiny. Parta a nálada již tradičně výborná. Lyžování bezva a večery 

plné jachtingu. Finální plánování  jachtařské sezony této skupiny a systém logistiky byl dopracován 

zde. Pod vedením Michala Smolaře velmi dobrá akce, které se zúčastnil i předseda ČSJ  Karel 

Bauer. Skupina laseristů je připravena na sezonu.       

            

Ne vše je ale tak parádní jak se zdá a musím zde na základě detailních informací členů Sportovního 

Úseku konstatovat, že jsem lehce znepokojen  z přístupu, výsledků a s úrovní fyzické kondice u 

následujících členů týmu: LENKA KALIŠOVÁ, MARIO NUC, J-B JANČA, MARTIN KMENTA 

a DAVID BEZDĚK. Jmenovaným doporučuji, aby zvýšili svoje sportovní úsilí do 31. května 2017 

kdy, Sportovní úsek ČSJ zváží jejich další setrvání ve skupině SCM.    

           

Přeji všem našim jachtařům fajn sezonu 2017       

             

        Michael Maier   

     


